

# ASIA PRIDE GAMES 2022 亞洲同志運動會

## 未成年家長(監護人)同意書

本人為未成年參加者 \_\_\_\_\_ 之法定代理人 (監護人)，謹以本同意書同意 \_\_\_\_\_ 報名參加台灣同志運動發展協會舉辦之「ASIA PRIDE GAMES 2022 亞洲同志運動會」，且於報名前皆已詳讀報名注意事項、競賽規程之規範與限制，保證上述之未成年參賽者身心健康，自願參加活動，遵守主辦單位之規範事項。若於活動過程中發生任何傷亡意外，參賽者與本人願意承擔相關意外風險。

主辦單位依法於活動舉辦期間，為參與者投保公共意外責任險，若因外來意外所導致至傷亡將與理賠 (相關保障與賠償細節依保險公司契約為準)，公共意外險僅承擔因外來意外所導致之傷害理賠。若因被保險人本身疾患、身心狀況或其他因素，所引起之傷害病狀 (如：運動傷害、休克、心臟疾病、糖尿病、脫水、熱衰竭、中暑、高山症、癲癇、中風...等與其他傷害病狀或死亡)，不屬公共意外險保障之範疇，亦與主辦單位無關。未成年參賽者、本人或其他家屬、遺囑執行人或有關人員，均不得狀告本活動所有相關單位、人員或索取任何形式之賠償。

本人保證提供未成年參加者有效的身分證和資料用於核實身分，對以上論述予以確認並願意承擔相應的法律責任。本人了解以下所填寫之個人與未成年參加者資料，係供「ASIA PRIDE GAMES 2022 亞洲同志運動會」活動執行單位連絡與證明之用。

法定代理人 (未成年之參賽人家長或監護人)：

報名項目：

參賽者姓名 (簽名或蓋章)：

身分證字號：

連絡電話：

地址：

電子信箱：

中 華 民 國                      年                      月                      日

# ASIA PRIDE GAMES 2022

## Parental Agreement

I am the legal guardian (parent) of \_\_\_\_\_ who is currently under 18 years of age. Per this parental agreement, I hereby acquiesce to \_\_\_\_\_ registering and participating in the "Asia Pride Games 2022" hosted by Taiwan Gay Sports and Movement Association. Before registering, I have read and understood all the precautions regarding registration, rules, and limitations of the sporting event the participant will be playing. I guarantee that the above participant is physically healthy, wishes to participate in the games of their own will, and will abide by all rules dictated by the host. Should there be any accidents during the event, the participant and I are willing to take on the associated risks.

The host will insure all participants with public accidents liability insurance per law during the event period. But the participant will only be compensated should they be harmed due to outer/exterior reasons (details are contingent on the insurance company's rules). If the participant has other preexisting illnesses, physical/mental conditions, and other conditions and sicknesses (such as sports injury, shock, cardiovascular diseases, diabetes, dehydration, heat exhaustion, heatstroke, altitude sickness, epilepsy, strokes, and other illnesses or death) will not be covered within the above public accidents liability insurance, and thus, not the liability of the host. In such cases, the underaged participant, me, and other family members, executors of a will, and other related people shall not demand any form of compensation.

I guarantee to provide the participant's valid ID card (ARC or other relevant IDs) to verify identity and confirm as well as assume all legal responsibilities on matters mentioned above. I understand that the information I provide below about myself and the participant will be used for the host of Asia Pride Games 2022 as a means of contact and identity verification.

Legal Guardian Name (Parent or guardian of the participant):

Registered Event(s):

Participant Name (signature or stamp):

ID/ARC number:

Phone:

Address:

Email:

Signed date: \_\_\_\_\_ (month), \_\_\_\_\_ (date), \_\_\_\_\_ (year)